
Ordförandekonferens 2021-04-27 

 

• Information från distriktsordförandekonferens på Riksorganisationen 

Gysinge herrgård har varit i PRO:s ägo sedan 1969. Underhållet av herrgården har inte 

varit tillräckligt genom åren och nu blöder den pengar. Situationen är krisartad. 

 

PRO har därför anlitat ett företag, HOPSCATALYST, som har fått i uppdrag av PRO 

Riks att presentera ett underlag gällande olika scenarier kopplat till Gysinge Herrgårds 

framtid och vad som behöver förberedas inom varje scenario. Detta skall användas 

som underlag för beslut om framtiden för verksamheten och fastigheten, Gysinge 

Herrgård, se bilaga. 

 

• Information från regionens pensionärsmöten 

Inom VGR, Västra Götalands Regionen, finns pensionärsråd på två nivåer,  

RPR, Regionala pensionärsrådet och LPR, Lokala pensionärsråden. 

RPR träffar Regionledningen och LPR träffar respektive Hälso- och Sjukvårdsnämnd. 

 

I RPR finns representanter från alla fem PRO-distrikten inom VGR.  

PRO Bohuslän finns geografiskt inom två av regionens Hälso- och Sjukvårdsområden. 

Därför finns vi representerade i två olika LPR, dvs de som är knutna till Norra 

respektive Västra Hälso- och Sjukvårdsnämnderna. 

 

Aktuella frågor inom RPR: 

- ”Framtidens vårdmiljö” ett gemensamt journalsystem för hela sjukvården 

- ”Vårdexpressen” ett system där patienten skulle knappa in sina symtom och problem 

 redan i väntrummet som en förberedelse till besöket.  

 Har VGR kvar det kontraktet? 

- Patienter med långtidscovid behöver specialanpassad rehabilitering. Detta finns i 

 Stockholm och i Skåne men inte i VGR. Finns det planer på att införa det? 

- PRO vill att smittskyddsläkaren inom VGR bjuds in till nästa möte. 

 

Inom LPR västra fungerar samarbetet bra mellan HSN och LPR. 

Tyvärr fungerar inte samarbetet lika bra inom norra HSN och LPR. Ove Göransson 

ska skriva ett brev till nämnden och påpeka vikten av ett gott samarbete. 

 

Förslag kom på mötet att vi borde samarbeta med PRO Norra Älvsborg och SPF när vi 

skriver brevet. Det finns även förslag på att vi ska göra brevet öppet och försöka få in 

det i dagstidningarna. 

 

• Bättre disciplin vid anmälningar till möten 

För att underlätta administreringen inför möten där anmälan är obligatorisk är det 

viktigt att anmälan kommer in i tid med fullständiga uppgifter. 

 

 



 

 

 

 

• Nu kör vi igång 

Inför hösten hoppas vi att verksamheten kan börja komma igång igen efter alla 

nedstängningar, om inte fullt ut så i alla fall till viss del. För att underlätta en aning  

för föreningarna har distriktet beslutat att bistå med visst ekonomiskt stöd när man 

genomför en utåtriktad, medlemsvärvande aktivitet, se bilaga. 

 

• Årsmötet 

Årsmötet kommer att hållas digitalt torsdag 20 maj. Några föreningar har ännu inte 

anmält någon representant. Dock anmälde sig ett par föreningar under sittande möte. 

 

• Nationell friluftsdag 22/9 

Eventuellt kan distriktet vara drivande i något större arrangemang.  

 

• Hjälp vid skrivning av insändare 

Riks kan hjälpa till med utformning av annonser och insändare, se PRO Informerar 

april 2021. Länk till PRO Informerar finns på distriktets hemsida. 

 

• Lenas punkt 

- Rutin vid utskick från distriktet. 

 Alla utskick till föreningarna går alltid till föreningens officiella e-post. 

 Dessutom skickas mailet till den person som har det uppdrag som berörs av mailet. 

 Uppdragen inom föreningen registreras i medlemssystemet Harald. Det är viktigt att 

 dessa uppgifter är aktuella, inkl. e-postadresserna. 

 

- Det är viktigt att föreningarna har en bra rutin för vem/vilka som ansvarar för att  

 e-posten till föreningen blir läst och åtgärdad.  

 Tänk också igenom vilken rutin ni har för att rensa bland gamla e-postmeddelanden, 

 speciellt viktigt om ni är flera som sköter föreningens e-post. 

 

- Kom ihåg att beställa Trippelskrapslotter 5 för 100 kr senast 1/6, se bilaga. 

 

- Distriktsexpeditionen kommer att vara stängd v 26 – 30. 

 

• Övriga frågor 

- Distriktet saknar ansvariga för konsumentfrågor och trafikfrågor. Föreningarna 

 uppmanas att komma med förslag på om det finns någon i föreningen som är 

 intresserad av dessa frågor. Den som åtar sig något av dessa uppdrag får information 

 från Riks inom området. 

 

- Även Socialpolitiska kommittén behöver en ny medlem. Här har man till exempel 

 hand om frågor som berör pensionärsråden. 


